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Alfons Collado es prepara amb força per treballar per Mollet 
Manquen set mesos per • ^ - ' s W fl···jjj··l Mai un equip c Manquen set mesos per 

les eleccions municipals i a 
Convergència portan treba-
llant per Mollet. Les dates 
de les eleccions municipals 
ja es coneixen -seran el 26 
de maig- i hem volgut en-
trevistar al candidat de 
Convergència i Unió a l'Al-
caldia de Mollet, Alfons Co-
Uado. 

P.- Precisament avui 
matax s'han inaugurat les 
pistes d'Atletisme, i s'ha 
constituït el Comitèsa-
ment de la subseu olímpi-
ca de Mollet. Com valora 
aquests fets? 

Alfons Collado: Pel que 
fa al Comitè de la subseu 
olímpica, considero que és 
un pas endavant per tal de 
lograr que Mollet com a sub-
seu oli^pica de tir doni una 
imatge cügna a tot el món. 
Per tant no hem d'esmerçar 
esforços per tal d'aconse-
guir-ho. El Comitè haurà 
d'aver donat cabuda a tots 
els grups presents a l'Ajun-
tament. En quan a la pista 
d'atletisme ho hem de cele-
brar tots, tot el que possíbi> 
liti el foment de l'esport és 
bó pels ciutadans. Cal re-
flexionar però el que fa a 
com s'han portat a terme les 
obres, que han evidenciat 
un cop més el desastre de la 
gestió municipal en un re-
tard que s'ha reflectit amb 
una inauguració a fínal de 
temporada en comptes del 
mes d'abril que és quan co-
mençan. Els costos molt per 
sobre del que s'havia pres-
supostat, 190 mil.lions en-
lloc dels 120 mil.lions ini-
cials, i no precisament per 
millorar l'obra sinó al con-
trari, les pistes d'atletisme 
pateixen de fortes man-
cances: no hi ha una sala de 
musculació, els vestuaris i 
el magatzem són la mínima 
expressió i no existeix un 
despatx pel club i no hi ha 
possibilitat de practicaries 
especialitats de llençament 
(javalot, martell, pes i disc) 
donat que no hi ha una zona 
anexa de Uençaments, tam-
poc hi ha una caseta pels 
jutges i el públic no té gra-
des per seure. 

Tot i aquestes mancan-
çes volem encoratjar al 
Club Atlètic MoUet i a tots 
els practicants del atletis-
me en general perquè 
facin un bon ús de les 
instalacions cuidant.les 
com si fossin seves. Les 
mancances ja les solucio-
narem. 

El Comitè de subseu 
olímpic hauria d'haver do-
nat cabuda a tots els grups 
polítics presents a l'Ajunta-

• ment. 

P.: Parlant d'esports, 
com veu l'esport a Mo-
Uet? 

A.C.: No ha existit cap 
política municipal d'es-
ports. Això els hi podria 

Alfons Collado» l'home de Jordi Pujol a Mollet 

haver dit el conseller d'Es-
ports que ha volgut dimitir 
tres vegades, però tot i 
aquest desgavell, els clubs i 
les entitats es van aguan-
tant gràdes a l'esport de 
moltes persones que for-
men la massa social d'a-
questes entitats. Caldria 
més coixí i més seguida-
ment. El que sí hem de dir 
que les instal·lacions espor-
tives estan en un grau de 
conservació acceptable. La 
quantitat que es paga a l'em-
presa encarregada del man-
teniment de les insta-
l·lacions esportives muni-
cipals, 30 mil·lons l'any, ens 
sembla exagerada. 

municipal i els cristians, 
però el que sí s'ha de fer és 
unreconeixementpúblicde 
la tasca que l'església des-
envolupa pel millorament 
de la societat Essent neces-
sària la unió d'esforços de 
totes les entitats que treba-
llen per Mollet, el primer 
pas és reconèixer la seva 
existència. 

És necessària la unió 
d'esforços de totes les enti-

tats que treballen per Mo-
llet. 

P.: Creu que l'Admi-
nistració local de Mollet 
funciona correctament? 

A.C.: En alguns aspec-
tes sí, però considero que el 
model actual de l'equip de 
govern i el nostre, pel que fa 
a com fer funcionar l'Ajun-
tament, és molt diferent. 
Així en el passat ple muni-
cipal d'octubre es va donar 
comte del decret d'alcaldia 
de 29-Vn-90, sobre el 
nomenament d'un nou fun-

L'Ajuntament hauria de 
donar més coixí i seguiment 
a les entitats esportives 
locals. 

P.: hi ha alguna actua-
ció recent de l'Ajuntament 
que consideri positiva? 

A.C.: Si és clar, precisa-
ment la GuiaMunicipal. La 
Guia Municipal de Serveis 
és una bona eina d'informa-
ció, potser el format és poc 
pràctica. El seu contingut 
molt útil, si bé s'ha comès 
una errada greu per ha-
ber-se fet expressament. 
L'església no fígura en la 
guia, com tampoc hi fígura 
en la senyalització dels 
carrers. És opinable que a 
més de l'Església Catòlica 
s'indiquessin altres cultes, 
nosaltres creiem que sí, que 
també s'haurien d'indicar. 
El que no podem omitir és 
l '^aiició en la guia munici-
pal de la parròquia de Sant 
Viçenç ni el centre de culte 
de Plane Lledó. 

Pot haver o no coinci-
dència ideològica de l'eípiip 

cionari nomenat a dit: El 
Cap de Seguretat Ciutada-
na i Via Pública. Nosaltres 
no necessitarem aquest cap 
de gabinet -un sou impor-
tant- farem que el Cap de la 
Guaidia Urbana fagi aquest 
treball. Perquè contractar un 
nou funcionari? El Cap de 
la Policia Local no està 
preparat per fer aquesta 
feina? El prepararem, farà 
els cursets necessaris que 
calguin si és necessari; 
coneixerà el poble pam a 
pam si no ho coneix... Crec 
que han de formar al màxim 
la nostra gent abans de 
controlar un altre de nou. 

Al fundonarí se li ha 
de donar la possibilitat de 
superar-se professional-
ment a fi i a efecte que la 
gestió munidpal fundoni 
tan bé com íundonen les 
millors empreses privades 
en el sentit de donar una 
bona atenció al dutadà i 
oferir-li els millors serveis 
i cal exigir-U l'esforç per-
què això sigui possible. No-
saltres ho farem, confia-
rem en ells però també els 
hi ex trem. 

La Gestió Municipal ha 
de funcionar tant bé com 
funcionen les millors em-
preses privades pel que fa a 
la bona atenció al ciutadà 
tot oferint els millors ser-
veis. 

P: Si vostè pensa con-
fiar en els seus fundona-
ris primer haurà de con-
fiar en els seus consellers? 

A.C.: Ja entenc per on 
va. Jo tindré un equip de 
regidors, els de Conver-
gènda i Unió que ho seran 
de competents, però tam-
bé sabré delegar feines i 
responsabilitats. 

Mai un equip de 16 regi-
dors, com el que tenim ara, 
havia fet tan poc. Ha estat 
necessari fitxar cinc direc-
tors de Serveis, a sous rela-
tivament alts comparats 
amb els dels funcionaris, 
perquè l'Ajuntament co-
mend a mig funcionar. Qar 
que una característica i 
dolenta, de la personalitat 
de l'actual alcalde és la de 
no confiar en els seus regi-
dors i vol figurar en tot. 
Fixis: Totes les invitacions 
que l'Ajuntament envia per 
a qualsevol acte o celebra-
dó sempre van signades per 
l'alcalde. 

No col·laboren la resta 
de regidors? No tenen cap 
responsabilitat? No es quei-
xen? No fan res? 

Mai un equip municipal 
de govern de 16 regidors 
com el que ara té Mollet 
havia fet tan poc. 

P: El passat dia 9 d'oc-
tubre, vostè era present a 
la Sala de Plens de l'Ajun-
tament quan els veïns de 
Can Pantiquet van inte-
rrompre l'acte, que en 
pensa d'aquest fet? 

A.C.: L'interrupció en sí 
no és bona, perquè en defi-
nitiva s'interromp un acte 
democràtic, però crec que 
d'origen tenien raó de fo*-
ho, donat que tenien ud 
problema que ningú els hi 
soludonava desde l'Ajun-
tament· Dir com va dir l'al-
calde que a ella no se li 
havia demanat c ^ reunió 
està molt mal dit, significa 
desqualificar el regidor 
que ja havia tingut dos o 
tres reunions anb ells. 

El problema de trànsit 
originat en el barri de Can 
Pantiquet, no havia d'haver-
se produit mai ja que des de 
les obres de la variant de la 
N-152 vàren començar i des 
de que es conèixen els pla-
nells definitius, fins a la 
inauguració de la variant va 
transcórrer temps sufi-
cient per estudiar com 
fora el nou tràmit i les 
modificacions que serien 
ne<%ssàries (desviacions, 
nous sentits circulació, 
noves senyalitzacions, pe-
tites obres d'adaptadó..., 
informació a les empreses 
perquè informessin als sais 
proveidors-clients-trevalla-
dors, informadó al veitoat). 

L'equip municipal no 
va pensar res. Creien que 
al dia següent de la modifi-
cació de la N-152 estarien 
tots els problemes soludo-
nats. 

Confiem que quan en-
treguin el treball de la ram-
bla de l'avinguda de l'Exèr-
cit Espanyol, es pensarà bé 
i es posaràn mitjans per l'or-
denadó del tràmit en aques-
ta zona. 

El problema de trànsit 
'onginat a Can Pantiquet 
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